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Åpning 
President Jan Tore Berg-Knutsen ønsket representanter og gjester velkommen til Norges 

Skytterforbunds 56. ordinære Forbundsting. Æresmedlem og tidligere president Gaute Flesland og 

andre skyttervenner som har gått bort i tingperioden ble minnet med ett minutts stillhet. 

 

Kirsti Skog hilste fra Norges Idrettsforbund. Hun gikk gjennom NIFs idrettspolitiske hovedmål, mål 

som hele organisasjonen må ta tak i. 

 

Terje Vestvik hilste fra Det Frivillige Skyttervesen. Han la vekt på det gode samarbeidet mellom 

NSF og DFS med tanke på de felles interessene organisasjonene har for skyttersaken. Spørsmål 

rundt våpenlov og skytternes rettigheter har stått og står sentralt, og i  

 

Jan Tore Berg-Knutsen innledet tinget med en oppsummering av arbeidet som hadde vært gjort i 

tingperioden og takket styret for godt samarbeid i de tre årene. Han gikk også gjennom de viktige 

sakene Skytterforbundet står ovenfor i tiden som kommer; så som Våpenloven/skytternes 

rettigheter, rekruttering av ungdom/kvinner, og den økonomiske situasjonen, bl.a. manglende 

sponsorstøtte. 

 

Sak 1: Godkjenning av stemmeberettigede representanter 
 Ved tingets åpning var 81 stemmeberettigede representanter til stede. Det var 

deltakelse fra 17 av 20 kretser. 

 

 Vedtak: 
 Listen over representanter ble enstemmig godkjent. 

 Generalsekretær Arild Groven ble gitt talerett. 

 
Sak 2: A) Godkjenning av saklisten 
 

 Vedtak: 
Forbundsstyrets forslag til sakliste ble enstemmig. 

 
 B) Godkjenning av forretningsorden 
 

 Forslag fra Forbundsstyret: 
1. Tinget ledes av den valgte dirigent, og protokollen føres av valgte referent. 

2. Representanter kan gis ordet 3 ganger i samme sak. Med unntak for 

innledningsforedraget, og for de representanter hvis forslag står i sakslisten, settes 

taletiden til 5 min. første gang og 3 min. andre og tredje gang.  

 Representanter som forlanger ordet til forretningsorden har 1. min taletid. 

Dirigenten kan foreslå avkortning av taletiden og strek for de inntegnede talere. 

3. Forslag leveres skriftlig til dirigenten og undertegnes med organisasjonens og 

representantens navn. 

4. Vedtak og valg gjøres med vanlig flertall av de avgitte stemmer, med de unntak 

NIFs lov fastsetter. 

Disse møter uten stemmerett: 

- Lederne i de faste utvalg 

- Kontrollkomiteens medlemmer 

 - Valgkomiteens medlemmer 

- NSFs generalsekretær 
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- NSFs revisor 

 

5. Representanter som ønsker ordet i noen sak til innlegg eller replikk, benytter 

talerstolen med mikrofon. 

 

 Vedtak: 
 Forbundsstyrets forslag til forretningsorden ble enstemmig vedtatt. 
 

Sak 3: Velge dirigent for tinget utenfor Forbundsstyret 
 

 Forslag fra Forbundsstyret: 
 Forbundsstyret foreslo Kirsti Jaråker som dirigent. 

 

 Vedtak: 
 Forbundsstyrets forslag til dirigent ble enstemmig vedtatt. 

 
Sak 4: Velge referent og 2 representanter til å undertegne 

protokollen 
 

 Forslag fra Forbundsstyret: 
Referent: Dag Olav Rønning 

To representanter til å undertegne protokollen: Rune Sørlie, Glåmdal og Grethe 

Martinsen, Hedmark 

 

 Vedtak: 
 Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 
Sak 5: Behandle forbundsstyrets beretning for 2010, 2011 og 2012 
 

 Beretning 2010: 
Beretningen inngikk i Årboka 2008, som var utsendt i juni 2009. 

 

Disse representantene hadde ordet: 

- Sanimir Handanagic Sør-Trøndelag: ang. Komite Opplæring, feil i 

komitesammensetning 

 

 Beretning 2011: 
 Beretningen inngikk i Årboka 2011, som ble sendt ut sammen med sakspapirene til 

Tinget.  

 

 Beretning 2012: 
Beretningen inngikk i Årboka 2011, som ble sendt ut sammen med sakspapirene til 

Tinget.  

  

Følgende representanter hadde ordet: 

- Kåre Nicolaysen, Oslo 

- Jan Tore Berg-Knutsen, Styret 

- Bjørn Jacobsen, Styret 
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Vedtak: 
 De framlagte beretninger for 2010, 2011 og 2012 ble enstemmig godkjent med de 

tilføyelser/endringer som framkom. 

 

 

********** 

 

Utdeling av hederstegn og plaketter 
Ordenskansler Unni Nicolaysen overrakte: 

- Hederstegn i gull til Bjørn Jakobsen 

Bjørn Jakobsen ble valgt inn som medlem av NSFs fagkomité pistol i 1988 og ble senere 

leder i to perioder, fra 1990 – 1992 og fra 2000 til 2008. Da ble han forbundets President, et 

verv han etter eget ønske hadde i 2 år, for så igjen å tiltre vervet som leder av fagkomité 

Pistol for en 2-års periode. Han ble tildelt forbundets hederstegn i sølv i 2010. 

- Hederstegn i sølv til Harald Setsaas og Tom Lauritzen (mottar hederstegnet seinere) 

Harald Setsaas har hatt verv i klubb og krets siden 1986 og har vært sammenhengende 

medlem eller varamedlem av NSFs Fagkomité Pistol fra 2000 og frem til i dag.  

Han har hatt nøkkelroller ved en rekke større stevner og mesterskap og har vært NSFs 

hovedleder i flere internasjonale mesterskap. 

 

President Jan Tore Berg-Knutsen overrakte: 

- NSFs plakett til Wenche Horten, Anne Cecilie Brække, Arild Inge Wollan 

Horten og Brække fikk plaketten for sitt arbeid med jenteprosjektet i forbundsstyret. (Grete 

Nilsen er den tredje i prosjektet, men hun har mottatt hederstegn tidligere.) 

Wollan fikk plaketten for sitt engasjerte arbeid for skyttersporten i Støren og Sør-Trøndelag. 

 

Rune Sørli, som fikk hederstegnet i gull i 2010, men da var ute på oppdrag for Skytterforbundet/ 

IPC, takket for tildelingen. 

 

Utnevning av æresmedlemmer 
Forbundsstyret utnevnte på sitt møte 18.2.2013 Erik Stai og Kåre Nicolaysen til æresmedlemmer i 

Norges Skytterforbund. Utnevnelsen ble gjort offentlig på Forbundstinget, der de nye 

æresmedlemmene fikk sin velfortjente heder fra president Jan Tore Berg-Knutsen, på vegne av hele 

skytter-Norge. 

 

Erik Stai var forbundsstyremedlem og visepresident fra 1986 – 1992, både før og etetr den tid var 

han engasjert på ulike nivåer i Nord-Trøndelag skytterkrets. Han var Competition Director under 

EM på Meråker i 2010 og ledet organisasjonskomiteen under Nordisk Mesterskap for junior i 2012. 

 

Kåre Nicolaysen har viltmålseksjonen i NSF og medlem av Forbundsstyret i flere perioder. Han i 

flere år leder av banestyret for Løvenskioldbanen, i en periode hvor banen var utsatt for stort press 

og ga mange utfordringer. Han ble tidlig engasjert i debatten om forurensning av bly på skytebaner 

og har skrevet en rekke forskningsbaserte artikler i nasjonale og internasjonale tidsskrifter. 

Engasjementet førte til vervet som leder av ESCs Environment Sub-Committee i 2005, en posisjon 

han fremdeles innehar og som er viktig for skyttersportens fremtidige rammevilkår. 

 

 

********* 
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Sak 6: Behandle forbundsstyrets reviderte regnskap for 2010, 2011 

og 2012  
   

 Regnskapene var lagt fram i Årboka for 2010, 2011 og 2012. Revisjonsrapportene og 

kontrollkomiteens rapporter for de tre årene var delt ut til tingdelegatene. 

 

Generalsekretær Arild Groven redegjorde for hovedpostene i regnskapene og 

årsresultatene. Hovedpunktene i revisjonsrapportene ble lest opp. 

 

Kontrollkomiteens leder, Øystein Nirisen, gikk gjennom hovedpunktene i 

kontrollkomiteens rapporter for de tre årene. 

 

Regnskapet 2012: Det ble påpekt en feil i regnskapets note 6 slik det var gjengitt i 

Årboka 2012. 

 

 Vedtak: 
 De fremlagte regnskaper for 2010, 2011 og 2012 ble enstemmig godkjent. 

 

 

Sak 7: Fordeling av tildelte kongepokaler 
 

 Forslagsstiller: Forbundsstyret 

 

Forslag: Under forutsetning av at forbundet for 2014/2015 får 2 Kongepokaler, settes 

disse opp med en stk. i øvelsene for kvinner og en stk. i øvelsene for menn, i samsvar 

med direktiver fra Norges Idrettsforbund. Pokalene skal tildeles for beste prestasjon 

under Norgesmesterskap og rulleres mellom grenene slik forbundsstyret bestemmer. 

Oppsummering: Fordeling av kongepokaler godkjennes, slik at disse rulleres mellom 

grenene. 

 

 Bjørn Jakobsen redegjorde for Forbundsstyrets forslag. 

 

 Følgende representanter hadde ordet: 

 - Bergsvein Bårdstu 

 - Bjørn Jakobsen 

- Oddleiv Humlestøl 

- Rune Nielsen 

- Sanimir Handanagic 

 

Andrew Walls la fram Lovkomiteens syn. 

 

Bergsvein Bårdstu, varamedlem i Forbundsstyret la fram følgende forslag: 

Under forutsetning av at forbundet får to kongepokaler for 2014 og 2015, settes disse 

opp med en i øvelsene for kvinner og en i øvelsene for menn, i samsvar med NIFs 

regler og med NSFs praksis i de foregående årene. Pokalene skal tildeles for beste 

prestasjon i Norgesmesterskap i olympiske og paralympiske øvelser eller for viltmål 

sin del i VM-øvelser. 

 

Vedtak: 
Forbundsstyrets forslag ble vedtatt med 49 stemmer, mot 24 stemmer for Bergsvein 

Bårdstus forslag. 
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Sak 8: Behandle innkomne forslag 
 

Endringer av Fellesreglementet, Del I 
 

Sak 8.1 
Forslagsstiller: Forbundsstyret 

 

Forslag: Fellesreglementet pkt. 1.1.1.1 endres slik: 

Dagens tekst: Forslag (se lovens § 8) skal være skriftlig og undertegnet av 

organisasjonsleddets leder eller en av styret bemyndiget tillitsvalgt. 

Forslag til ny tekst: Forslag skal være skriftlig og undertegnet av 

organisasjonsleddets leder eller en av styret bemyndiget tillitsvalgt. 

 

Begrunnelse: Det henvises til lovens § 8, men denne er ikke relevant for angjeldende 

bestemmelse. Det bør i Fellesreglementet generelt ikke henvises til bestemte 

paragrafer i NSFs lov, da endringer av lovnormen vil medføre at også 

Fellesreglementet må endres. 

 

Lovkomiteens vurdering: Forslaget tilfredsstiller de formelle krav (framlagt på 

Tinget av komiteens leder, Andrew Walls). 

 

 Vedtak: 
Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

 Sak 8.2 
 Forslagsstiller: Forbundsstyret 

 

 Forslag: Fellesreglementet pkt. 1.1.1.4. 2. ledd endres slik: 

 Dagens tekst: Forslagene skal inneholde foreslått endring av paragrafene og 

nåværende ordlyd. Disse stilles overfor hverandre i kolonner. 

 Forslag til ny tekst: Forslagene skal inneholde foreslått endring av paragrafene og 

nåværende ordlyd.  Disse stilles overfor hverandre i kolonner i de tilfeller hvor det er 

praktisk mulig. 

  

 Begrunnelse: Det er ved lovendringer, ofte ikke mulig å stille gammel og ny tekst opp 

mot hverandre.  Dette gjelder spesielt når det foretas større endringer i lovnormen. 

 

Lovkomiteens vurdering: Forslaget tilfredsstiller de formelle krav (framlagt på 

Tinget av komiteens leder, Andrew Walls). 

 

 Vedtak: 
Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 8.3 

 

Forslagsstiller: Forbundsstyret 

 

Forslag: Fellesreglementet pkt 1.2.2. Forbundets hedersbevisninger endres slik: 

 

Dagens tekst: 

1.2.2 FORBUNDETS HEDERSBEVISNINGER 

1.2.2.1. Norges Skytterforbund har følgende hedersbevisninger: 

 Æresmedlem, Hederstegn, Plakett, Diplom. 

1.2.2.2. Som æresmedlemmer kan utnevnes norske og utenlandske borgere som 

har gjort seg særlig fortjent til det gjennom sitt arbeide for NSF og 

skyttersaken. Utnevning kan skje etter forslag fra forbundsstyret eller etter 

et skriftlig begrunnet forslag fra minst 25 medlemmer. 

1.2.2.3.  NSFs hederstegn kan tildeles så vel norske som utenlandske personer. Det 

skal være en belønning for særlig fremragende ytelser på skyttersakens 

område. 

1.2.2.4. Hederstegnet deles ut i to grader - gull og sølv. Det er anerkjent som 

offisiell orden med tilhørende ordensbånd. Det kan utdeles ett hederstegn i 

gull pr. år. I særlige tilfeller har forbundsstyret dog anledning til å utvide 

antallet. Dette gjelder også ved tildeling til utlendinger, kfr.1.2.2.7. Med 

hederstegnet følger et diplom som angir den dekorertes navn og dato for 

tildelingen. Etter den dekorertes død skal hederstegnet leveres tilbake til 

Norges Skytterforbund. 

1.2.2.5. Forbundsstyret administrerer alt vedrørende hederstegnet og dets utdeling. 

På Forbundstinget velges en ordenskansler med varakansler med 

funksjonstid fire år. Ordenskansleren fører protokoll vedrørende 

hederstegnets fremstilling, hvem det er tildelt, samt dato og begrunnelse 

for tildelingen. Protokollen underskrives av samtlige 

forbundsstyremedlemmer før møtet heves. Protokollen skal forøvrig til 

enhver tid gi opplysninger om beholdningen av hederstegn. 

Ordenskansleren oppbevarer til enhver tid protokollen og den eventuelle 

beholdningen av hederstegn. 

1.2.2.6.  Tildeling av hederstegn kan skje på forbundsstyrets eget initiativ, etter en 

skriftlig begrunnet innstilling fra en fagkomité eller et kretsstyre, eller etter 

skriftlig begrunnet innstilling fra minst 25 medlemmer. Tid og sted for 

utdelingen bestemmes av forbundsstyret, dog bør det hvis mulig henlegges 

til et Forbundsting. 

1.2.2.7. Ved ekstraordinære tilfeller under utenlandske stevner, kan de 

tilstedeværende av forbundsstyret og ledere, etter enstemmig beslutning, 

foreta de nødvendige utdelinger. Forbundsstyret skal i så fall ha gitt sin 

fullmakt på forhånd. 

1.2.2.8  Ved behandling av æresmedlemskap og hederstegn innkalles 

forbundsstyret skriftlig med minst 14 dagers varsel. Det kan ikke stilles 

varamann i saker vedrørende æresmedlemskap og hederstegn, og 

forbundsstyret er kun beslutningsdyktig når minst seks medlemmer er 

tilstede. Hvis et av forbundsstyrets medlemmer er innstilt, blir 

vedkommende ikke innkalt til møtet hvor hans sak skal avgjøres. 

Forbundsstyret ansees i så fall beslutningsdyktig når minst fire medlemmer 
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er tilstede. Det kreves enstemmig beslutning om tildeling av 

æresmedlemskap og hederstegn. 

1.2.2.9.  Forbundets plakett deles ut av forbundsstyret til skyttere eller andre som 

styret ønsker å hedre. Det samme gjelder for forbundets diplom. 

Forbundets sekretær fører oversikt over utdelte plaketter og diplomer. 

1.2.3 KRETSENES HEDERSBEVISNINGER 

1.2.3.1  Kretser kan ha egne hederstegn og diplomer. 

 

Forslag til ny tekst: 

1.2.2 FORBUNDETS HEDERSBEVISNINGER  

1.2.2.1 Norges Skytterforbund har følgende hedersbevisninger: 

Æresmedlem, Hederstegn, Plakett og Diplom.  

Med hedersbevisningene har Forbundsstyret anledning til å vise 

oppmerksomhet overfor personer som har utført administrativ og 

organisatorisk virksomhet ut over det vanlige for Norges Skytterforbund. 

 Norges Skytterforbunds Hederstegn ble innstiftet i 1947 og de første 

hederstegn utdelt i 1948. De erstatter NAIS’ hederstegn, innstiftet i 1938.  

Det første Æresmedlem ble utnevnt i 1955.  

Plakett og diplom ble innstiftet i 1962. 

Ordenskanseliet ble innstiftet i 1947. 

Utdeling av hedersbevisninger skal som regel legges til forbundsting. Er 

ikke det mulig, bestemmes tid og sted av forbundsstyret. Dette gjelder 

spesielt når utlendinger hedres.
 

  

1.2.2.2 Forbundsstyret administrerer alt vedrørende æresmedlemskap/hederstegn 

og dets utdeling, og plikter å ivareta regelverkets intensjoner og forbundets 

tradisjoner. 

 På forbundstinget velges en Ordenskansler med varakansler med 4 års 

funksjonstid. Ordenskanseliet er organisatorisk sett å anse som et utvalg. 

Det fungerer som rådgiver og konsulent for Forbundsstyret, fører 

protokollen som viser utnevnelser/tildelinger med forslagsstillers 

begrunnelse dato for utnevnelsen/tildelingen og bistår under utdelingen.  

Ordenskansler oppbevarer til enhver tid protokollen.  

Beholdningen av hederstegn og diplomer oppbevares i forbundets 

sekretariat. 

1.2.2.3 Ved behandling av æresmedlemskap og hederstegn innkalles 

forbundsstyret og ordenskansler skriftlig med minst 14 dagers varsel. 

 Møtet kan holdes før eller etter ordinært styremøte.  

Det kan ikke stilles varamann i saker vedrørende æresmedlemskap og 

hederstegn og forbundsstyret er kun beslutningsdyktig når minst 8 (åtte) 

medlemmer er tilstede. Er et av forbundsstyrets medlemmer innstilt, blir 

vedkommende ikke innkalt til møtet hvor forslag på han/henne skal 

avgjøres. Forbundsstyret anses i så fall å være beslutningsdyktig når minst 

7 (sju) medlemmer er tilstede. 

Krav til tilstedeværende styremedlemmer justeres i samsvar med det antall 

NSFs lov til enhver tid fastsetter. 
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1.2.2.4 ÆRESMEDLEMSKAP med jakkemerke og diplom.  

 Æresmedlemskap er forbundets høyeste utmerkelse og kan kun tildeles 

norske borgere. Dette er en anerkjennelse for langvarig, fremragende og 

spesiell innsats for Norges Skytterforbunds sentrale virksomhet. 

 Det skal stilles høye krav når denne utmerkelsen vurderes. 

 Utnevningen kan skje etter forslag fra forbundsstyret eller fra minst 25 

medlemmer. Forslag skal være skriftlig begrunnet. 

 Jakkemerket er i sølv og emalje, 18mm i diameter, bestående av den 

sentrale delen av hederstegnet. Med æresmedlemskapet følger et diplom 

som angir den utnevntes navn og dato for utnevnelsen. 

1.2.2.5 HEDERSTEGN 

Hederstegnet er delt i to grader – gull og sølv. Det er anerkjent som 

offisiell orden med tilhørende ordensbånd. Ordenen er utformet som et 

kors i sølv og emalje, preget med en bueskytter og bokstavene N.S.S.F. 

(Norges Sportskytterforbund) omgitt av en lenket krans. Båndet er i rødt, 

hvitt og blått. Hederstegn i gull er forgylt og har en forgylt stjerne i båndet. 

Med begge hederstegnene følger en miniatyr og et diplom som angir den 

dekorertes navn og dato for utnevnelsen. 

Hederstegn kan tildeles norske tillitsvalgte som en belønning for særlig 

fremragende ytelser i forbundets sentrale ledd.  

Hederstegn kan også tildeles utenlandske tillitsvalgte som gjennom sitt 

virke i internasjonale skytterorganisasjoner i vesentlig grad har bidratt til 

utvikling av internasjonal skyttersport. 

Tildelingen kan skje etter initiativ fra forbundsstyret, etter innstilling fra en 

fagkomité eller et kretsstyre, eller etter innstilling fra minst 25 

medlemmer. Alle tildelinger skal være skriftlig begrunnet. 

1.2.2.6 HEDERSTEGN I SØLV med diplom 

 Hederstegn i sølv er første grad av hederstegnet og skal normalt tildeles 

først av hederstegnene. Det kan tildeles personer som gjennom flere år har 

virket i forbundets sentrale organer som tillitsvalgte, eller som har vært 

særlig dyktige bidragsytere til forbundet sentralt. 

1.2.2.7 HEDERSTEGN I GULL med diplom 

 Hederstegn i gull tildeles for sentral virksomhet ut over det som er nevnt i 

pkt. 1.2.2.6 om hederstegn i sølv. 

Det kan kun utdeles 2(to) hederstegn i gull pr. tingperiode.  

I særlige tilfeller har forbundsstyret anledning til å utvide antallet. Dette 

gjelder spesielt ved tildeling til utlendinger. 

1.2.2.8 PLAKETT OG DIPLOM 

Forbundets plakett deles ut av forbundsstyret til skyttere eller andre som 

styret ønsker å hedre. Det samme gjelder for forbundets diplom. 

 Forbundets generalsekretær fører oversikt over utdelte plaketter og 

diplomer.  

 Utdeling skjer som regel under internasjonale møter, 

generalforsamlinger og lignende. 
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1.2.3 KRETSENES OG KLUBBENES HEDERSBEVISNINGER 

1.2.3.1 Kretsene og klubbene kan ha egne hedersbevisninger og diplomer.
 

 Klubbenes og kretsens egne hedersbevisninger bør tildeles før 

kandidater foreslås til forbundets hedersbevisninger. 

 

Begrunnelse: Det er viktig å få frem at hedersbevisninger, primært er en belønning for 

innsats for Norges Skytterforbund. Videre har det vært nødvendig å modernisere 

språket i bestemmelsene. 

 

Lovkomiteens vurdering: Forslaget tilfredsstiller de formelle krav (framlagt på 

Tinget av komiteens leder, Andrew Walls). 

 

Axel Sjøberg, Buskerud fremmet følgende forslag: 

Endre ”varamann” til vararepresentant i pkt. 1.2.2.3 

 

Vedtak 
Styrets forslag, med Sjøbergs forslag til endring, ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 8.4  
Forslagsstiller: Forbundsstyret 

 

Forslag: Fellesreglementet pkt. 1.3.2. Oppgaver og myndighet, endres slik: 

Dagens tekst: Forbundsstyret er forbundets høyeste myndighet og utøvende organ 

mellom forbundstingene, i samsvar med lovens § 14. 

Forslag til ny tekst: Forbundsstyret er forbundets høyeste myndighet og utøvende 

organ mellom forbundstingene. 

 

Begrunnelse: NSFs lov § 14 er ikke relevant å henvise til i denne sammenheng. 

 

Lovkomiteens vurdering: Forslaget tilfredsstiller de formelle krav (framlagt på 

Tinget av komiteens leder, Andrew Walls). 

 

 Vedtak: 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 8.5  
Forslagsstiller: Forbundsstyret  

Forslag: Fellesreglementet pkt. 1.4.1.1. endres slik: 

Dagens tekst: 

Fra klubb til krets innen: 30.06. 

Fra krets til fagkomité innen: 30.09 

Utarbeidelse av terminlisten innen: 30.10  

Utsendelse av terminlisten (Skytternytt) innen 30.11 

   Terminlisten må følge fagkomiteenes krav til utforming 

 

Forslag til ny tekst: 

   Fra klubb til krets innen: 30.06. 

Fra krets til fagkomité innen: 30.09 

Utarbeidelse og offentliggjøring innen 30.10  
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   Terminlisten må følge fagkomiteenes krav til utforming 

 

Begrunnelse: Terminlisten offentliggjøres på forbundets hjemmeside og kan dermed 

legges ut så snart den er klar. 

 

Lovkomiteens vurdering: Forslaget tilfredsstiller de formelle krav (framlagt på 

Tinget av komiteens leder, Andrew Walls). 

 

Følgende representanter hadde ordet: 

Jan E. Brække, Akershus 

Arild Groven, generalsekretær 

 

Vedtak: 
Forslaget ble vedtatt mot en stemme. 

 

  

 Endringer i NSFs lov 
 

Sak 8.6. 
Forslagstiller: Forbundsstyret 

 

Forslag: NSFs lov § 13, pkt. 10 bokstav b), c), d), e) og f) endres slik med virkning 

fra 2013: 

Dagens tekst:  

10. Foreta følgende valg: 

a) Forbundets president og visepresident 

b) 3 styremedlemmer til Forbundsstyret med personlige varamedlemmer 

c) Ledere av fagkomiteene for lerdue, pistol, rifle og viltmål med 

personlige nestledere 

d) 2 medlemmer til hver av fagkomiteene for lerdue, pistol, rifle og 

viltmål med personlige varamedlemmer 

e) Leder av komité opplæring, med personlig nestleder 

f) 2 medlemmer til komité opplæring med personlige varamedlemmer  

 

Forslag til ny tekst:  

10. Foreta følgende valg: 

a) Forbundets president og visepresident 

b) 3 styremedlemmer til Forbundsstyret med 2 varamedlemmer 

c) Ledere og nestledere av fagkomiteene for lerdue, pistol, rifle og 

viltmål 

d) 2 medlemmer til hver av fagkomiteene for lerdue, pistol, rifle og 

viltmål med 2 varamedlemmer 

e) Leder og nestleder av komité opplæring 

f) 2 medlemmer til komité opplæring med 2 varamedlemmer  

 

Lovkomiteens vurdering: Forslaget tilfredsstiller de formelle krav (framlagt på 

Tinget av komiteens leder, Andrew Walls). 

 

 Vedtak: 
Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 8.7. 
Forslagsstiller: Forbundsstyret 

 

Forslag: NSFs lov § 13, pkt. 10. endres slik at forbundsstyret får følgende 

sammensetning fra 2015: 

President 

Visepresident 

3 valgte styremedlemmer 

2 varamedlemmer (1. og 2.varamedlem) 

 

Redaktøren av Skytternytt har, vis vedkommende ikke er valgt styremedlem, møte og 

talerett i styret. 

 

Fellesreglementet endres tilsvarende i henhold til vedtaket. 

 

Begrunnelse: 

Skytterforbundet har i dag et styre som består av 10 medlemmer: 

President 

Visepresident 

3 valgte styremedlemmer 

5 komitemedlemmer (4 fra fagkomiteene og 1 fra komite opplæring) 

 

I tillegg har forbundet et Arbeidsutvalg (AU) på 3 medlemmer som møter 10-12 dager 

før styremøtene for sammen med administrasjonen (generalsekretær) for å fremme 

forslag til styrevedtak. 

 

Denne ordningen har vart i svært mange år. Forbundsstyret mener tiden er kommet for 

å endre på dette. Styret skal primært konsentrere seg om strategiske utfordringer, 

overordnet politikk og ledelse av forbundet.  

Fagkomiteene på sin side, bør få nødvendige fullmakter og økonomi til å kunne ivareta 

de faglige oppgavene innen respektive grener, herunder toppidrett, Norgesmesterskap 

og nasjonale regler. 

 

Fagkomiteene gis møte og talerett i styret ved behandling av saker angår fag-

komiteene. Videre skal fagkomiteene innkalles til styremøte ved budsjettbehandlinger. 

     

AU foreslås nedlagt, da dagens ordning med AU i realiteten innebærer at de fleste 

sakene behandles i to instanser, AU og styret. Ved bruk av moderne kommunikasjons-

midler vil man styret kunne ha en tett dialog og mulighet til å drøfte viktige saker 

fortløpende. 

   

Komité Opplæring nedlegges som tingvalgt komité. Oppgavene ivaretas av ad hoc- 

oppnevnte komiteer og forbundskontoret 

 

Lovkomiteens vurdering: Forslaget tilfredsstiller de formelle krav (framlagt på 

Tinget av komiteens leder, Andrew Walls). 

 

President Jan Tore Berg-Knutsen redegjorde for forslaget. 
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Følgende representanter hadde ordet: 

Petter Koren, Buskerud 

Per Bjørnar Moen, Akershus 

Axel Sjøberg, Buskerud 

Kåre Nicolaysen, Oslo 

Anne Grethe Rendalsvik, Østfold 

Jan Petter Yven, Østfold 

 

Birger Glosimot, Telemark fremmet følgende forslag: 

Jeg foreslår at styrets forslag utsettes til neste ting. 

 

 Vedtak: 
Birger Glosimots forslag om utsettelse ble vedtatt. 

 

 

Sak 8.8 og 8.9 
Sakene ble trukket pga. vedtaket i sak 8.7 

 

 

Sak 8.10 

 Forslagsstiller: Forbundsstyret 

  

 Forslag: NSFs lov § 16.1 3. ledd endres slik med virkning fra 2013: 

 Dagens tekst: 

 Forbundsstyret skal bestå av president, visepresident og 3 styremedlemmer, de 4 

lederne av fagkomiteene for lerdue, pistol, rifle og viltmål, samt komité opplæring. 

 

 Forslag til ny tekst: 

 Forbundsstyret skal bestå av president, visepresident og 3 styremedlemmer, de 4 

lederne av fagkomiteene for lerdue, pistol, rifle og viltmål, samt komité opplæring. 

 Hvis en komitéleder ikke kan møte, møter nestleder eller annet valgt 

medlem/varamedlem av komiteen. 

 

 Begrunnelse: Den som møter i forbundsstyret for de tingvalgte komiteene, bør ha tale, 

forslags og stemmerett, uavhengig av hvem som møter. 

 

 Lovkomiteens vurdering: Forslaget tilfredsstiller de formelle krav (framlagt på 

Tinget av komiteens leder, Andrew Walls). 

 

President Jan Tore Berg-Knutsen redegjorde for forslaget. 

 

 Vedtak: 
Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 8.11  
Forslagsstiller: Forbundsstyret 

Forslag: Norges Skytterforbunds lov endres slik at den er i samsvar med den nye 

lovnormen for særforbund. Forbundsstyret, i samarbeid med lovkomiteen, gis i 

oppdrag å inkorporere NSFs særskilte lovbestemmelser i lovnormen og sende ny lov 

til NIF for godkjenning. 
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Begrunnelse: Idrettsstyret vedtok i 2012, ny lovnorm for særforbund. Lovnormen er 

ufravikelig, men kan suppleres med særforbundets egne bestemmelser, forutsatt at 

disse ikke er i strid med lovnormen eller NIFs lov for øvrig. Den nye lovnormen 

fraviker i stor grad fra NSFs nåværende lov, både med hensyn til oppbygning og 

innhold. Det er derfor ikke mulig å sammenstille nåværende lov med ny lovnorm, jf. 

Fellesreglementet pkt. 1.1.1.4. 

 

 Lovkomiteens vurdering: Forslaget tilfredsstiller de formelle krav (framlagt på 

Tinget av komiteens leder, Andrew Walls). 

 

Generalsekretær Arild Groven redegjorde for forslaget. 

 

Følgende representanter hadde ordet: 

Oddleiv Humlestøl, Hordaland 

 

 Vedtak: 
Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 8.12 og 8.13 Fordelingen av NSFs breddemidler 

 

Sak 8.12 
Forslagsstiller: Forbundsstyret 

Forslag: Dagens ordning med bruk av breddemidler til elektroniske skyteskiver og 

lerdueanlegg (kastemaskiner) videreføres i 4 nye år. Resterende beløp utbetales til 

klubber basert på aktivitet som dokumenteres gjennom Sportsadmin og 

Idrettsregistreringen, samt at det settes av midler til kretsene til å dekke kretsaktivitet 

som kurs og RTT/kretslag. Breddemidlene kan også benyttes til å finansiere 

støtteordninger som støtte til NM arrangører. 

 

Begrunnelse: Det har de siste årene vært en markant nedgang i antall ordinære 

(elektroniske skiver unntatt) søknader om breddemidler. Kun ca. 10 % av NSFs 

klubber søker støtte via ordningen. Videre er det stort sett de samme klubbene som 

søker hvert år og da gjerne til de samme tiltakene. Flere klubber som får tilsagn om 

breddemidler, lar være å ta disse ut. Samtidig er det innført andre støtteordninger som 

også dekker tiltak tilsvarende dagens breddemiddelordning, det være seg spillemidler 

til utstyr, tilskudd til rekrutteringsskyting, støtte til dommer- og trenerkurs mv. Dette, 

sammen med det faktum at mange klubber mangler nødvendig egenfinansiering til 

prosjektene, er sannsynligvis noe av forklaringen. 

 

Fra 2004 er NSF årlig tildelt i underkant av kr. 1000 000,- fra NIF/KUD via post 3. 

Dette er øremerkede midler til prosjekter innen barn -og ungdomsgruppen. Midlene er 

tildelt basert på antall registrerte medlemmer innen målgruppen og graden av 

måloppnåelse i de ulike prosjektene. Disse midlene er avgjørende for at forbundet skal 

kunne ha en målrettet og systematisk satsing på områdene aktivitetsutvikling, trener- 

og lederutvikling og klubbutvikling. Følgende tiltak er således finansiert med post 3 

midler: 

 

• Utvikling av nytt materiell til trenerstigen 

• Utdanning av ca. 500 nye trenere 

• Økning av deltagerantallet i rekruteringsskytingen med 100 % 
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• Etablering av trenerpool 

• Utvikling av klubbhefter pistol og rifle 

• Informasjonsmateriell (rekruttering, klubbutvikling og integrering) 

• Klubbutvikling (klubbesøk) 

• Engasjering av integreringskonsulent  

 

NSF har registrert en lav andel barn og ungdom i medlemsmassen, men har fått god 

uttelling på støtteordningen fordi tiltakene har dokumentert god effekt og 

gjennomføring. 

 

Fra 2013 legges støtteordningene om og tildelingen vil være basert på en kvantitativ 

evaluering. Særforbundene må dokumentere aktivitet gjennom Sportsadmin og 

Idrettsregisteringen. (Sportsadmin er en database for registrering av kurs, 

arrangementer og samlinger). 

 

Ved å knytte breddemidlene opp mot den aktiviteten som registreres i klubbene 

gjennom idrettsregistreringen og Sportsadmin, vil klubbene motiveres til å registrere 

sin aktivitet, noe som igjen vil øke de forskjellige økonomiske tilskudd til alle 

organisasjonsledd. Klubbene får en større andel av LAM-midlene (lokale 

aktivitetsmidler).  Tildeling av breddemidler blir mer rettferdig, ved at tilskudd baseres 

på kvantitative resultater og ikke en skjønnsmessig vurdering. Klubbene vil også få 

utbetalt VO-tilskudd for alle gjennomførte kurs som er registrert i Sportsadmin. 

Forbundet vil kunne støtte langt flere klubber enn det som er tilfellet gjennom dagens 

ordning. 

 

Sak 8.13 
Forslagsstiller: Buskerud Skytterkrets 

 

Forslag: Buskerud Skytterkrets ønsker at følgende forslag blir lagt frem for 

forbundstinget i 2013: 

Tildelingsansvaret for fordeling av breddemidler flyttes fra forbundsstyret 

v/breddemiddelutvalget til kretsene v/ kretsstyret. Breddemidlene som utgjør kr. 50,- 

av forbundskontingenten innkreves fremdeles som i dag, men fordeles til kretsene i 

forhold til deres andel av innbetalt kontingent. Kretsene v/kretsstyrene fordeler 

midlene innenfor sin krets, etter prioriteringer fastsatt av kretsene. Kretsstyrene 

pålegges å innberette anvendelsen av breddemidlene til forbundet. 

 

Begrunnelse: Breddemidler er blitt fordelt av forbundsstyret v/breddemiddelutvalget i 

henhold til angitte regler siden breddemidler ble innført, uten at det på noen måte er 

foretatt noen evaluering av ordningen og virkningen av denne. De senere år viser at 

antall søknader går ned og at ikke alle tildelte midler blir ”tatt ut” av de som har fått 

tildelt midlene. Etter uttalelser fra breddemiddelutvalget er den nå kun 10% av 

forbundets klubber og lag som aktivt søker breddemidler. Dette kan tyde på at 

omfanget av tildelingene i dag ikke tilfredsstiller kretser, klubber og lags behov. 

Undersøkelser som er gjort viser at det er store forskjeller mellom innbetalt beløp og 

tildelt beløp mellom de forskjellige kretsene. 

 

Buskerud Skytterkrets er av den oppfatning at en overføring av tildelingsansvaret for 

breddemidlene, fra forbundsnivå til kretsnivå vil medføre en rekke fordeler som 

- Kretsene har bedre kjennskap til aktivitet og behov innenfor eget område og 

vil dermed ha større forutsetninger for å gjøre de ”rette” tildelingene 



________________________________________________________________________________ 

PROTOKOLL – Forbundstinget 2013  Side 16  

- Kretsene vil få større muligheter for å gjennomføre egne prosjekter som 

dommerkurs etc. 

- Kretsene vil ved å få tildelt tildelingsansvaret bli aktivisert i større grad enn i 

dag og dermed skape grunnlag for økt aktivitet. 

- Kretsene vil i samarbeid med klubber og lag kunne støtte de beste prosjektene 

på en langt bedre måte enn i dag og dermed lettere virkeliggjøre kretsenes 

prioriterte mål. 

- Kretsenes plikt til å innberette anvendelsen og resultatene av disse midlene til 

forbundet gir grunnlag for et bedre rapporteringssystem enn det vi har i dag. 

- Fordelingen av midlene vil bli mer rettferdig enn i dagens ordning. 

 

Forbundsstyrets innstilling: Forbundsstyret støtter ikke forslaget. Mange 

skytterkretser har store utfordringer med å ivareta allerede pålagte oppgaver. 

 

********* 

 

Det ble først diskutert i hvilken rekkefølge som Forbundsstyrets og Buskeruds forslag 

skulle behandles.  

 

Følgende representanter hadde ordet: 

Petter Koren, Buskerud 

Morten Støen, Akershus 

Oddleiv Humlestøl, Hordaland 

 

Det ble konkludert med at Buskeruds forslag (8.13) skulle behandles først. Petter 

Koren redegjorde så for Buskeruds forslag. 

 

Følgende representanter hadde ordet: 

Arild Groven, generalsekretær 

Oddleiv Humlestøl, Hordaland 

Kåre Nicolaysen, Oslo 

Axel Sjøberg, Buskerud 

Bergsvein Bårdstu, styret 

Helge Løtuft, Sogn og Fjordane 

Jan. E. Brække, Akershus 

 

Jan Petter Yven, Østfold fremmet følgende forslag: 
Saken utsettes 

 

Følgende representanter hadde ordet: 

Axel Sjøberg, Buskerud 

Helge Løtuft, Sogn og Fjordane 

 

Utsettelsesforslaget ble tatt opp til avstemning, og falt. 

  

Debatten fortsatte, og følgende representanter hadde ordet: 

Bjørn Jakobsen, styret 

Rune Sørli, Glåmdal 

Petter Koren, Buskerud 

Camilla Torgersen, Oppland 

Bergsvein Bårdstu, styret 

Sanimir Handanagic, Sør-Trøndelag 
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Axel Sjøberg, Buskerud 

Rune Kanstad, Troms 

Pål Kristiansen, Nord-Trøndelag 

Arild Groven, generalsekretær 

Beth Nordahl, Oslo 

 

Vedtak: 
Buskeruds forslag falt med 55 mot 21 stemmer. 

 

******* 

 

Sak 8.12 ble deretter tatt opp til behandling 

 

Generalsekretær Arild Groven redegjorde for styrets forslag. 

 

Følgende representanter hadde ordet: 

Helge Løtuft, Sogn og Fjordane 

Astrid Landsverk, Telemark, som fremmet tilleggsforslag 

Anne Grethe Rendalsvik, Østfold 

Jan E. Brække, Akershus 

Camilla Torgersen, Oppland 

Petter Koren, Buskerud 

Arild Groven, generalsekretær 

Bjørn Jakobsen, styret 

Magnus Strømdal, Sør-Trøndelag 

Sanimir Handanagic, Sør-Trøndelag 

Oddleiv Humlestøl, Hordaland 

Arild Inge Wollan, Sør-Trøndelag 

 

Astrid Landsverk, Telemark fremmet følgende tilleggsforslag: 

Ang. breddemidler til elektroniske skiver og lerdueanlegg: Rulleringen på 4 år for el-

skiver stoppes. Alle midler deles ut på landsbasis, slik ordningen for 

lerdueanlegg/kastemaskiner er i dag. 

 

 Vedtak: 
Telemarks forslag om endring i breddemiddelreglene ble vedtatt mot 17 stemmer. 

 

 Forbundsstyrets forslag ny breddemiddelordning, inkludert Telemarks forslag, ble 

vedtatt mot 6 stemmer. 

 

 

Sak 9: Fastsette kontingent 
 

 Forbundsstyrets innstilling: Forbundskontingenten økes fra kr 225,- til kr 300.- pr. 

medlem fra og med 2014 

   

Begrunnelse: Norges Skytterforbund står overfor store utfordringer i de kommende år. 

Toppidrettsarbeidet i regi av fagkomiteene bærer frukter i form av at Norge har noen 

av verdens beste skyttere i flere øvelser, men det er nødvendig å styrke fagkomiteenes 

økonomi hvis Norge også i fremtiden skal være en ledende skytenasjon. Dagens 

finansiering av toppidretten gjennom fordelingsnøkkelen og tilskudd fra 
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Olympiatoppen, er ikke nok til å optimalisere satsingen frem mot OL 2016 og videre 

fremover. 

 

Flere klubber sliter bl.a. med det faktum at skytebaner blir lagt ned eller det innføres 

restriksjoner på bruk av banene. Forbundet har inngått avtale med «Idrettsadvokatene» 

og subsidierer klubbenes bruk av advokatbistand i slike saker. Forbundsstyret ser 

behov for at det i de kommende årene, brukes mere midler til å støtte klubber som får 

utfordringer i forhold til sine rammevilkår, samt at det er behov for å få på plass 

rådgiverkompetanse mht bygging av skytebaner. 

 

Kontingenten ble sist endret i 2006. 

 

Følgende representanter hadde ordet: 

Oddleiv Humlestør, Hordaland 

Petter Koren, Buskerud 

Morten Støen, Akershus 

 

Vedtak: 
Forbundsstyrets forslag om kontingentøkning ble vedtatt mot 21 stemmer. 58 stemte 

for. 

  

 

Sak 10: Behandle langtidsplan og langtidsbudsjett 
  

 Langtidsplan 20013-2015/2017 
Wenche Horten orienterte om langtidsplanen. 

 

Planen ble deretter gått gjennom punkt for punkt og følgende representanter hadde 

ordet: 

Rune Sørlie, Glåmdal 

Oddleiv Humlestøl, Hordaland 

Magnus Strømdal, Sør-Trøndelag 

Andrew Walls, Lovkomiteen 

Camilla Torgersen, Oppland, som fremmet tilleggsforslag 

Jan Tore Berg-Knutsen, styret 

Axel Sjøberg, Buskerud 

Sanimir Handanagic, Sør-Trøndelag 

Bergsvein Bårdstu, styret 

Bjørn Jacobsen, styret 

 

Camilla Torgersen, Oppland fremmet følgende forslag, som tillegg til avsnittet ”Mål” 

under Baneanlegg: 

Det etterstrebes at anlegget planlegges og drives i henhold til miljøstandard ISO 

14001, med tanke på fremtidig sertifisering. 

 

Vedtak: 
Langtidsplanen for 2013 – 2015/17, inkludert Opplands forslag til tillegg, ble 

enstemmig vedtatt.  

 

 Langtidsbudsjett 2013 – 2015/17 
 Generalsekretær Arild Groven orienterte om disposisjonene i langtidsbudsjettet. 
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 Følgende representanter hadde ordet: 

Øystein Nirisen, Telemark/Kontrollkomiteen 

 Sanimir Handanagic, Sør-Trøndelag 

Per Bjørnar Moen, Akershus 

Arild Groven, generalsekretær 

Bergsvein Bårdstu, styret, som fremmet forslag til endring 

 Birger Glosimot, Telemark 

 Jan Tore Berg-Knutsen, styret 

 

 Bergsvein Bårdstu fremmet følgende endringsforslag: 
Beløpene som settes av i post 20 til fagkomiteene for årene 2014, 2015 og 2016 endres 

til hhv. kr 3 950 000, kr 4 850 000 og kr 5 150 000. 

 

 Vedtak: 
Bergsvein Bårdstus forslag ble vedtatt med 43 mot 33 stemmer. 

 

Langtidsbudsjettet 2013 – 2015/17, med Bårdstus forslag inkludert, ble deretter 

enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 11: Tilsette statsautorisert revisor og fastsette honorar 
 

 Forslag fra Forbundsstyret: 
 Revisjonsfirmaet BDO AS engasjeres som revisor for Norges Skytterforbund i 

tingperioden 2013-2015, og Forbundsstyret gis fullmakt til å fastsette honorar. 

  

 Dirigenten kommenterte at et ca.-tall for revisorhonorarets størrelse burde inngå i 

informasjonen til Forbundstinget. Generalsekretær Arild Groven opplyste at honoraret 

er på ca. 70.000 kr. 

 

 Vedtak: 
 Styrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 
Sak 12: Valg 
 

 Forslag fra valgkomiteen: 
 Valgkomiteen fremmet følgende forslag til sammensetning av styre, komiteer og 

utvalg:  

 President Jan Tore Berg-Knutsen 

 Visepresident Tom Lauritzen 

 Styremedlem Wenche Horten 

 Styremedlem Siri Vaggen Olsen 

 Styremedlem Petter Koren 

 Varamedlem Grete Nilsen 

 Varamedlem Harald Setsaas 

  

 FK Lerdue  

 Leder Knut Leer 

 Nestleder Gunnar Filtvedt 
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 Medlem Lise Wold 

 Medlem Kristin Hanevold 

 Varamedlem Morten Aakre 

 Varamedlem Bjørn Erik Jensen  

  

 FK Pistol  

 Leder Anne Grethe Rendalsvik 

 Nestleder Pål Kristiansen 

 Medlem Axel Sjøberg 

 Medlem Anders Dingstad 

 Varamedlem Christian Hegstad 

 Varamedlem Magnus Strømdal 

  

 FK Rifle  

 Leder Gyda E. Olssen 

 Nestleder Tor Erik Iversen 

 Medlem Arne Morten Nyfløt 

 Medlem Magnus Wohlen 

 Varamedlem Håvard Ellefsen 

 Varamedlem Lindy Hansen 

  

 FK Viltmål  

 Leder Øivind Selnes 

 Nestleder Henning Utti 

 Medlem Ellen Krogstad 

 Medlem Robert Holm 

 Varamedlem  Cato Nordsveen 

 Varamedlem Liv Brynhild Enerstvedt 

  

 Komite opplæring  

 Leder Andrew Walls 

 Nestleder Christer Magnusson 

 Medlem Berit Breirem 

 Medlem Anne Cecilie Brekke 

 Varamedlem Geir Haugsnes 

 Varamedlem Arvid Hagen 

  

 Kontrollkomiteen  

 Leder Øystein Nirisen 

 Medlem Oddleiv Arne Humlestøl 

 Medlem Øysten Kristiansen 

 Varamedlem Grethe Martinsen 

 Varamedlem Jan Enevold Brække 

  

 Lovkomiteen  

 Leder Astrid Landsverk 

 Medlem Tove Jacobsen 

 Medlem Helge Stubberud 

 Varamedlem Jørn Lone Rutlin 

 Varamedlem Haldor Ingvar Hinna 
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 Valgkomiteens leder, Helge Olden, presenterte komiteens forslag. 

 

 Andrew Walls refererte lovkomiteens vurdering av kandidatene; alle var valgbare med 

tanke på NIFs regleverk. 

 

 Valget ble så gjennomført i henhold til NSFs lov § 11: 

 

a. Forbundets president og visepresident. 

President: 

Valgkomiteens forslag til president ble enstemmig valgt. 

 

Visepresident: 

Valgkomiteens forslag til visepresident ble enstemmig valgt. 

 

b. 3 styremedlemmer til Forbundsstyret med personlige varamedlemmer. 

Styremedlemmer: 

Rune Sørli, Glåmdal foreslo Nils Joten som kandidat. 

Kåre Nicolaysen, Oslo foreslo Per Bjørnar Moen som kandidat. 

 

Følgende representanter hadde ordet: 

Helge Olden, valgkomiteen 

Per Bjørnar Moen, Akershus 

Bergsvein Bårdstu, styret 

 

Avstemningsresultat 

I første runde fikk Wenche Horten og Siri Vaggen Olsen mer enn 50 % av 

stemmene, mens Nils Joten fikk færrest stemmer. 

 

I andre runde fikk Per Bjørnar Moen 59 stemmer, mot Petter Korens 22. 

 

Wenche Horten, Per Bjørnar Moen og Siri Vaggen Olsen var dermed valgt som 

styremedlemmer. 

 

Varamedlemmer: 

Valgkomiteens forslag til varamedlemmer til styret ble enstemmig valgt. 

 

c. Ledere av fagkomiteene for lerdue, pistol, rifle og viltmål, med personlige 

nestledere. 

FK Lerdue: 

Valgkomiteens forslag til leder og nestleder i FK Lerdue ble enstemmig valgt. 

 

FK Pistol: 

Valgkomiteens forslag til leder og nestleder i FK Pistol ble enstemmig valgt. 

 

FK Rifle: 

Valgkomiteens forslag til leder og nestleder i FK Rifle ble enstemmig valgt. 

 

FK Viltmål: 

Valgkomiteens forslag til leder og nestleder i FK Viltmål ble enstemmig valgt. 
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d. 2 medlemmer til hver av fagkomiteene for lerdue, pistol, rifle og viltmål med 

personlige varamedlemmer. 

FK Lerdue:  

Valgkomiteens forslag til medlemmer og varamedlemmer i FK Lerdue ble 

enstemmig valgt. 

 

FK Pistol, medlemmer:  

Valgkomiteens forslag til medlemmer og varamedlemmer i FK Pistol ble 

enstemmig valgt. 

 

FK Rifle, medlemmer:  

Valgkomiteens forslag til medlemmer og varamedlemmer i FK Rifle ble 

enstemmig valgt. 

 

FK Viltmål: 

Valgkomiteens forslag til medlemmer og varamedlemmer ble enstemmig valgt. 

 

e. Leder av Komité Opplæring, med personlig nestleder. 

Leder 

Kåre Nicolaysen, Oslo foreslo Anne Cecilie Brække som kandidat. 

 

Følgende representanter hadde ordet: 

Axel Sjøberg, Buskerud 

 

Avstemning: 

Andrew Walls fikk 33 stemmer og Anne Cecilie Brække fikk 48 stemmer. 

 

Anne Cecilie Brække var dermed valgt som leder i Komité Opplæring. 

  

Nestleder: 

Valgkomiteens forslag til nestleder i Komité Opplæring ble enstemmig valgt. 

 

2 medlemmer til Komité opplæring med personlige varamedlemmer. 

Medlemmer 

Helge Olden, valgkom. fremmet forslag om Astrid Landsverk som medlem, til 

erstatning for Brække som var valgt som leder. 

 

Valgkomiteens reviderte forslag til komitemedlemmer ble enstemmig valgt. 

 

Varamedlemmer: 

Valgkomiteens forslag til varamedlemmer ble enstemmig valgt. 

 

f. Representant til NIF med vararepresentant. 
 Tinget vedtok enstemmig at Forbundsstyret gis fullmakt til å peke ut en 

representant, samt vararepresentant til NIFs ting.  

 

g. Leder og 2 medlemmer til NSFs lovkomité med 2 varamedlemmer: 

Helge Olden, valgkom. foreslo Andrew Walls som leder istedenfor Astrid 

Landsverk, som var valgt som medlem i Komite opplæring. 

 

Valgkomiteens forslag til leder, medlemmer og varamedlemmer ble enstemmig 

valgt. 
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h. Leder og 2 medlemmer til NSFs kontrollkomité med 2 varamedlemmer. 

Valgkomiteens forslag til leder, medlemmer og varamedlemmer ble enstemmig 

valgt. 

 

i. Leder, nestleder og 4 medlemmer til NSFs valgkomité med 4 varamedlemmer 

Jan Tore Berg-Knutsen presenterte Forbundsstyrets forslag til ny valgkomite: 

Leder: Erik Stai 

Nestleder: Tom Cato Karlsen 

Medlem lerdue: Bjørn Haug / vara: Stein Gundersen 

Medlem pistol: Arild Inge Wollan / vara: Øyvind Johansen 

Medlem rifle: Helene Rønningen / vara: Camilla Brustad 

Medlem viltmål: Eli Enerstvedt / vara: Vegard Stenhaug 

 

Forbundsstyrets forslag til leder, nestleder, medlemmer og varamedlemmer ble 

enstemmig valgt. 

 

Valgresultatet ble dermed som følger:  

 

 Forbundsstyret 

 President: Jan Tore Berg-Knutsen  

 Visepresident: Tom Lauritzen 

 Styremedlem: Wenche Horten 

 Styremedlem: Per Bjørnar Moen 

Styremedlem: Siri Vaggen Olsen 

Varamedlem: Grete Nilsen 

Varamedlem: Harald Setsaas 

 

 FK Lerdue  

 Leder Knut Leer 

 Nestleder Gunnar Filtvedt 

 Medlem Kristin Hanevold  

 Medlem Lise Wold 

 Varamedlem Morten Aakre 

 Varamedlem Bjørn Erik Jensen  

  

 FK Pistol  

 Leder Anne Grethe Rendalsvik 

 Nestleder Pål Kristiansen 

 Medlem Anders Dingstad  

 Medlem Axel Sjøberg 

 Varamedlem Christian Hegstad 

 Varamedlem Magnus Strømdal 

  

 FK Rifle  

 Leder Gyda E. Olssen 

 Nestleder Tor Erik Iversen 

 Medlem Arne Morten Nyfløt 

 Medlem Magnus Wohlen 

 Varamedlem Håvard Ellefsen 

 Varamedlem Lindy Hansen 

  



________________________________________________________________________________ 

PROTOKOLL – Forbundstinget 2013  Side 24  

 FK Viltmål  

 Leder Øivind Selnes 

 Nestleder Henning Utti 

 Medlem Robert Holm 

Medlem Ellen Krogstad 

 Varamedlem  Kato Nordsveen 

 Varamedlem Liv Brynhild Enerstvedt 

  

 Komite opplæring  

 Leder Anne Cecilie Brække 

 Nestleder Christer Magnusson 

 Medlem Berit Breirem 

 Medlem Astrid Landsverk 

 Varamedlem Geir Haugsnes 

 Varamedlem Arvid Hagen 

  

 Kontrollkomiteen  

 Leder Øystein Nirisen 

 Medlem Oddleiv Arne Humlestøl 

 Medlem Øysten Kristiansen 

 Varamedlem Grethe Martinsen 

 Varamedlem Jan Enevold Brække 

  

 Lovkomiteen  

 Leder Andrew Walls 

 Medlem Tove Jacobsen 

 Medlem Helge Stubberud 

 Varamedlem Jørn Lone Rutlin 

Varamedlem Haldor Ingvar Hinna 

 

********** 

 

 Jan Tore Berg-Knutsen takket for tilliten og så fram til å ta fatt som president for en ny 

tingperiode. 

 

 Dirigenten, de avtroppende styremedlemmene og administrasjonen ble takket for 

innsatsen, og delegatene fikk honnør for sitt bidrag til konstruktive tingforhandlinger. 

 

  Til slutt ble alle ønsket vel hjem. 

  

 

 Dag Olav Rønning 

 Referent 

  

 Protokollen er godkjent: 

 

 

 Dato/sted: ……………………………..  Dato/sted: ………………………….. 

  

 

 ………………………………………… ………………………………………

 Grethe Martinsen    Rune Sørlie 


